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Nordvestlandet    Møteprotokoll 

Elghundklubb    Styremøte                                                              

 
 
                                                                                          
Møtested:  Teams 
Dato:   16.08.2023 
Tid:   20:30 – 22:50 
   
  
Medlemmer som møtte: 

 
Svenn Magnus Runde  Leder    
Kjell Inge Søvik  Nestleder   
Edith Øyen Risvik  Styremedlem   
Line Nordvik  Styremedlem   
Ronny Hansen  1. varamedlem   
Jan Olav Gussiås  2. varamedlem   
 
 
 
Medlemmer som ikke møtte: 

 
Wenche Engstad Johansen Styremedlem   
 
 
Andre inviterte  

 
 
 
Sekretær: 
 
Line Nordvik 
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SAKSLISTE: 

Saksnr. 
08.23 
09.23 
10.23 
11.23 
12.23 
13.23 
14.23 
15.23 
16.23 
 
17.23 
18.23 
19.23 

Sakstittel 
Drøfting, orientering og referatsaker   
NEKF 150 år og det skal lages en bok  
Tiltak for videre medlemsvekst 
Sosiale medier og samhandling i styret  
Klubblogo / bannere 
Klubbklær 
Klubbhenger 
Aktivitetskalender 2023/2024 
Epost fra Frank Christiansen og møte med utstillingskomiteen til 
STEHK 
Bestilling av skjold og rosetter 
Regler for tilbakebetaling ved avbrutt prøve 
Neste styremøte 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   

Saks.nr. Sakstittel  

08.23 Drøfting, orientering og referatsaker 

Opprettelse av klubb 

 Org.nummer: 931467786 
 Kontonummer / vipps: 3905.21.16973 / 821939 
 Avtale med områdeklubbene STEHK og JFEHK er på plass 
 Områdeklubben er opprettet i NKK 

Opprettelse av klubb er ferdigstilt. 

 

Antall medlemmer og prøver 

 Status pr. 16.08.2023: 65 medlemmer 
 

Økonomi 

 Kontostatus: pr. 16.8.2023: kr.60.422,- 
 Inntekt via spleis: kr.28.470,- (TUSEN TAKK!!) 

 

Øksendalstreffet 2023 

Oppsummering: 

Treffet gikk kr.9.000,- i overskudd, men overnatting og mat ble dyrere et tidligere 
år da Phillipshaugen har en høyere standard en Trædalen. Det virket som 
deltakerne syntes området var veldig bra, men prisen noe høy. Vurderer 
Trædalen til neste år igjen eller kutte kost ved å forenkle treffet. Felleslokalene 
hos Philipshaugen er veldig gode, og det er plass til 60-70 personer. 
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Edith og Wenche snakker med Philipshaugen om neste års arrangement for å 
finne løsninger som er bedre enn det vi hadde i år. Viktig at det er et 
arrangement som spesielt de unge har råd til.  
Øksendalstreffet 2024 satser vi på blir 1. eller 2. helga på juli til neste år.  
Forslag om å dele skogsdager med STEHK.  
Svenn Magnus lager en oversikt over utgifter og inntekter, så tar vi dialog med 
STEHK for å dele på utgiftene. Viktig at Sør-Trøndelag ikke går i minus etter dette 
arrangementet.  

 

Nye dommerkandidater og pågående utdanning  

 Status 
Kjell Inge orienterte om hvordan det går med dommerkandidatene våre.  
 

Nettside 

 Pågående prosjekt –  
90% ferdigstilt 

 

09.23 NEKF 150 år og det skal lages en bok 

NEKF er 150 år, og det skal i den forbindelse utarbeides en bok hvor alle klubber 
er invitert til å skrive. Vi har fått forespørsel om vi kan skrive om NVEHK sin korte 
historie, bakgrunn for opprettelse av klubb samt mål fremover. Frist 1.sep 2023. 

Vedtak: Svenn, Edith og Line starter arbeidet med dette.  

 

 

10.23 

 

 

Tiltak for videre medlemsvekst 

Vi må vurdere om vi skal igangsette tiltak for videre medlemsvekst.  

Sjekke om det er ½ pris på innmelding etter 1. september.  

Bruke kikkerten og en jaktprøve som premie for den som melder seg inn før 
15.oktober. Trekke live på facebook?  

 

 

11.23 Sosiale medier og samhandling i styret 
 
Hva fungerer, og er det behov for endringer?  

Oppfordre til å bruke nettside/facebook og instagram når det gås prøver og noe 
skjer.  

  
 

 

12.23 Klubblogo / bannere / klubbklær 

Skal vi gjøre noe med dette nå?  

Vi må først oppgradere logo før vi kan bestille klær, banner etc. Vi søker profesjonelle 
til å få hjelp med logo. Vi ønsker blant annet få med en elghund.  

Svenn hører først med Stian om dette.  
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13.23 Klubbklær 

 NTEHK benytter dinide.no som er en portal hvor klubben kan få utviklet 
egne klubbartikler, og selge til klubbmedlemmer med 20% avanse.  

 Bør vi starte arbeidet med klubbklær nå? 

Vedtak: 
Avventer til vi har ny logo på plass. 

14.23 Klubbhenger 

Hva tenker vi om klubbhenger? Det vil bli et behov for å lagre utstyr fremover, 
spesielt med tanke på at vi skal ha utstillinger fremover.  

Vedtak: 
Kjell Inge sjekker ulike priser på henger til neste styremøte.  

Line og Jan Olav sjekker opp muligheter for støtte fra ulike banker og andre til 
neste styremøte.  

15.23 Aktivitetskalender 2023/2024 
Vi må starte arbeidet med en aktivitetskalender og bukke datoer og evt. 
dommere/ressurser.  

Vedtak: 
Januarprøver: Styret er enige om at vi søker om å avholde januarpøver om 
forholdene tillater det.  

Vi legger opp til kurs av ettersøksdommere vinter/vår, og i god tid før 
samlaprøvene i april.  

Øksendalstreffet arrangerer sammen med STEHK. Lokaler må bukkes tidlig. 

Utstilling: Vi starter med å opprette en utstillingskomitee og tar kontakt med 
STEHK og ber om bistand. Mulig første utstilling bør utestetes til 2025 for å ha 
ressurser. Edith følger opp dette. 

Bandhundkurs: Vi legger opp til et kurs våren 2024. Vi må vurdere om vi skal 
gjennomføre den praktiske delen, da denne er noe mer tidkrevende og vi må ta 
hensyn til årstid og vilt. Kurset kan gjennomføres rundt mai før folk begynner å 
trene i skogen.  

Skytebanetrening for nybegynnere: Godt forslag som vi avventer litt til vi har 
flere ressurser. 

Samlaprøve bandhundprøve i Molde: Utsette den til 2025.   

Grunnkurs ettersøk: Legger opp til et ettersøkskurs våren 2024. 

Blodsporprøve i samarbeid med Bassetklubbben (2-dagers): Vi hører med Basset 
klubben om de er interessert i å utvide og kjøre samlaprøve sammen med oss. (2 
dager med prøve) 
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16.23 Epost fra Frank Christiansen og møte med utstillingskomiteen til STEHK 
Vi er kontaktet av Frank Christiansen som tilbyr klubben hjelp til å komme i gang 
med utstilling. Vi har også vært i kontakt med utstillingskomiteen i STEHK som 
ønsker at vi samarbeider fremover. Hva gjør vi videre? 

Vi må sette sammen en utstillingskomite som har lyst å drive dette for klubben. 
Utdanning av ringsekretærer og annet som trengs for å holde utstilling må 
påbegynnes.  

Hva trengs til det organisatoriske for å få til dette?  
Vi sjekker om vi kan samarbeid med en annen hundeklubb i starten. Det vi må 
passe på er at vi får en elghunddommer til utstillinga.  

Edith vil ta opp denne tråden og høre med lokal hundeklubb, utstillingskomiteen i 
STEHK for å få råd på hvordan vi går frem. Spørre i medlemsmassen om det er 
noen som kunne tenkt seg å være med på dette.  

 

17.23 Bestilling av skjold og rosetter  
Må ha dette klart til første årsmøte/samlaprøve. 

Edith har sjekket opp dette:  

Jernstad trevare produserer championatskjold. 620,- pr skjold.  

Svenn ordner et google-skjema der de som ønsker championatskjold skriver seg 
på og vi sender inn bestilling før årsmøte 

Klubben dekker alle norske championat for klubbmedlemmer i første omgang.  

Rosetter for utstilling og samla blodsporprøver. Kontakte STEHK for å få råd om 
hvor vi skal henvende oss. 

  

18.23 Regler for tilbakebetaling for avbrutt prøve 

Vi må avklare hvordan vi vil håndtere prøver som er påmeldt, men ikke 
gjennomført.  

Styrevedtak: Vi følger gjeldende regelverk fra NKK for tilbakebetaling. 

 

19.23 Neste møte 

En gang i løpet av oktober.  


